
Zápisnica zo 6. riadneho zasadnutia AS TU 
6. októbra 2011 o 13.30 h 

Trnavská univerzita v Trnave, Univerzitné námestie 1, Aula Pazmaneum 
 
 

Prítomní:  Bc. Viktor Binder, doc. PaedDr. Hana Borsuková, CSc., prof. MUDr. Miroslav Danaj, 
CSc., ThDr. Ján Ďurica SJ, PhD., Bc. Miroslava Grofíková, prof. PhDr. Ľubomír Held, CSc., doc. 
PhDr. Juraj Hladký, PhD., Mgr. Juraj Janček, Mgr. Jozef Jurík, doc. PhDr. Miroslav Karaba, PhD., 
PhDr. Andrej Kállay, PhD., Mgr. Karol Klobušický, doc. JUDr. Soňa Košičiarová, PhD., m. prof. 
(ďalej len „predsedníčka AS TU“), prof. PhDr. Klára Kuzmová, CSc., PhDr. Marek Majdan, PhD., 
PhDr. Marián Manák, PhD., PhDr. Rastislav Nemec, PhD., prof. MUDr. Adriana Ondrušová, PhD., 
PaedDr. Milan Pokorný, PhD., Mgr. Peter Rusnák, PhD., JUDr. Tomáš Strémy, PhD., Mgr. Martin 
Šarkan, PhD., JUDr. Peter Varga, Mgr. Michal Vrták, doc. PaedDr. Kristína Žoldošová, PhD. 
 
Ospravedlnení: doc. Dr. Theol. Gloria Braunsteiner, PhD., doc. PhDr. Ondrej Botek,PhD., JUDr. 
Dagmar Lantajová, PhD., doc. PhDr. Vladimír Rábik, PhD. 
 
Hostia: prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD., doc. PhDr. Ľubica Ilievová, PhD., prof. RNDr. Ladislav 
Csontos SJ, PhD., doc. PhDr. Ing. Blanka Kudláčová, PhD., mim. prof., prof. PhDr. Milan Katuninec, 
PhD., doc. RNDr. Pavel Híc, CSc., Ing. Viera Peterková, PhD. 

 
Program: 
 

1. Otvorenie.  
2. Kontrola uznesení senátu univerzity. 
3. Návrh rektora na vymenovanie prorektorov. 
4. Študijný poriadok Pedagogickej fakulty TU. 
5. Informácia o Študentskej rade vysokých škôl. 
6. Odstúpenie predsedníčky AS TU z funkcie. 
7. Rôzne. 

 
Bod 1 – Otvorenie 
 
 Šieste riadne zasadnutie Akademického senátu Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „AS 
TU“) otvorila predsedníčka AS TU.  
 Privítala hostí: rektora TU prof. doc. JUDr. Mareka Šmida, PhD., poverených prorektorov doc. 
PhDr. Ľubicu Ilievovú, PhD., prof. RNDr. Ladislava Csontosa SJ, PhD., doc. PhDr. Ing. Blanku 
Kudláčovú, PhD., m. prof., a prof. PhDr. Milana Katuninca, PhD.  
 Predsedníčka AS TU dodatočne pogratulovala prof. Šmidovi k vymenovaniu za rektora TU 
s účinnosťou od 22. augusta 2011 a zaželala mu veľa úspechov pri výkone funkcie.  

Informovala o členoch AS TU, ktorí v súlade v súlade s § 10 ods. 7 Rokovacieho poriadku AS 
TU ospravedlnili svoju neúčasť na zasadnutí. 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že v súčasnosti je počet členov AS TU 33, z toho študentov 
je 8. Oznámila, že dr. Piatrovej z FF TU zaniklo členstvo v AS TU na základe zmeny pracovnej 
zmluvy, v dôsledku čoho zanikla jej príslušnosť k akademickej obci TU ako základný predpoklad pre 
zvoliteľnosť do AS TU. Informovala, že v dôsledku skončenia štúdia zaniklo členstvo v AS TU Mgr. 
Dlugolinskému, Mgr. Kallovi a Mgr. Baraniakovi z PF TU, Mgr. Strýčkovej z FF TU, Mgr. 
Galbičkovi z FZaSP TU a Oliverovi Seleckému z PedF TU. Predsedovia AS PraF TU, AS PedF TU 
a AS FZaSP TU boli osobitným listom vyzvaní, aby zabezpečili doplňujúce voľby do AS TU. 
Poukázala na to, že napriek trojmesačnej lehote od zániku členstva v AS TU pre zorganizovanie, by 
bolo dobré uskutočniť doplňujúce voľby na týchto súčastiach najneskôr do polovice novembra, keďže 
najbližšie zasadnutie AS TU je plánované na 24. novembra 2011 a bude potrebné prerokovať viaceré 
personálne návrhy týkajúce sa Vedeckej rady TU a taktiež samotného AS TU (voľba podpredsedov, 
členov predsedníctva, atď.). Študentská časť AS TU má v súčasnosti len 8 členov, pričom na základe 
prezenčnej listiny konštatovala, že prítomných je 6 zástupcov, takže v prípade potreby hlasovania len 
v rámci študentskej časti AS TU sú uznášaniaschopní. Následne skonštatovala uznášaniaschopnosť 
celého AS TU.  

AS TU pristúpil k voľbe svojich pracovných orgánov. AS TU prijal nasledovné uznesenia: 
 
 



 
 
 
Uznesenie AS TU 6R-1/06102011 

AS TU schvaľuje za skrutátorov 6. riadneho zasadnutia AS TU dr. Pokorného a Bc. Bindera. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní:     24 
za:        24          
proti:           0      
zdržal sa:      0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
Uznesenie AS TU 6R-2/06102011 
 AS TU schvaľuje za predsedu návrhovej komisie 6. riadneho zasadnutia AS TU doc. 
Borsukovú, za členov návrhovej komisie za zamestnaneckú časť prof. Kuzmovú a za študentskú časť 
Bc. Grofíkovú.    
 
Hlasovanie: 
Prítomní:    24 
za:       21           
proti:          0      
zdržal sa:     3 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie.  
 
Uznesenie AS TU 6R-3/06102011 
 AS TU schvaľuje za overovateľov zápisnice 6. zasadnutia AS TU Mgr. Rusnáka a Mgr. Juríka. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní:   24 
za:             22     
proti:        0       
zdržal sa:    2   
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené.  
 
 AS TU prešlo k schvaľovaniu programu rokovania.  
 Predsedníčka AS TU pripomenula, že bod programu o voľbe podpredsedov a členov 
predsedníctva AS TU bol na poslednom zasadnutí AS TU opätovne odložený na dnešné rokovanie. 
Vzhľadom na to, že bude lepšie o všetkých personálnych návrhoch rokovať na jednom zasadnutí, 
ktoré je náročné na organizačnú prípravu, nezaradila do návrhu programu 6. riadneho zasadnutia AS 
TU. Odporúča vykonať tak na najbližšom zasadnutí. Navrhla doplnenie programu 6. riadneho 
zasadnutia AS TU, a to o bod 4. - Informácia o Študentskej rade vysokých škôl.  
 Oboznámila členov AS TU s listom predsedu Správnej rady TU zo dňa 9. septembra 2011, 
ktorým ju informoval o zániku dvojročného funkčného obdobia Mgr. Strýčkovej v Správnej rade TU 
ku dňu 31. augusta 2011. Následne na to sa spýtala študentskej časti AS TU, či má tento bod zaradiť 
už na dnešné zasadnutie alebo či si želajú zaradiť bod „Voľba člena študentskej časti AS TU do 
Správnej rady TU” na najbližšie zasadnutie vzhľadom k tomu, že v súčasnosti študentskej časti AS TU 
chýba 7 zástupcov, čo je takmer polovica a tu ide o personálny návrh. Vyzvala, aby v prípade, že si 
študentská časť AS TU želá voliť zástupcu ihneď, niekto z prítomných členov AS TU za študentskú 
časť predložil návrh na doplnenie návrhu programu pred bod Rôzne. Študenti sa konsenzuálne 
rozhodli presunúť rokovanie o voľbe kandidáta na člena Správnej rady TU na nasledujúce zasadnutie 
AS TU.  
 Vzhľadom k tomu, že nik z členov AS TU nepredložil ďalší doplňujúci návrh, predsedníčka AS 
TU ukončila diskusiu a AS TU prešiel k hlasovaniu o programe 6. riadneho zasadnutia:  
 
Uznesenie AS TU 6R-4/06102011 
 AS TU schvaľuje program 6. riadneho zasadnutia nasledovne: 

1. Otvorenie  
2. Kontrola uznesení senátu univerzity. 
3. Návrh rektora na vymenovanie prorektorov. 



4. Študijný poriadok Pedagogickej fakulty TU. 
5. Informácia o Študentskej rade vysokých škôl. 
6. Odstúpenie predsedníčky AS TU z funkcie. 
7. Rôzne. 

 
Hlasovanie:   
Prítomní:   25 
za:          25       
proti:         0       
zdržal sa:    0    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
Bod 2 – Kontrola uznesení 
 

Predsedníčka AS TU uviedla, že na základe uznesenia č. AS TU 5R-6/1905011, ktorým jej AS 
TU uložil povinnosť obrátiť sa listom na predsedu Správnej rady TU a požiadať o zaslanie kópie 
žiadosti o preverenie zákonnosti voľby kandidáta na funkciu rektora, ktorú predseda Správnej rady TU 
adresoval prezidentovi SR, poslala 25. mája 2011 list pod číslom AS TU-44/2011-taj., na ktorý však 
žiadna odpoveď ani kópia žiadosti doručená nebola.  

Uviedla, že neboli prijaté žiadne ďalšie uznesenia, ktoré by bolo potrebné kontrolovať.  
 

Bod 3 – Schválenie návrhu rektora na vymenovanie prorektorov 
 

Predsedníčka AS TU informovala členov, že podľa § 9 ods. 2 zákona o vysokých školách je 
možné o návrhu rektora na vymenovanie prorektorov rozhodovať verejným hlasovaním. Poukázala ale 
na to, že člen AS TU má možnosť podať návrh na tajné hlasovanie, no nik takýto návrh nepredložil. 

Poprosila rektora TU ako predkladateľa návrhu, aby predstavil kandidátov na prorektorov TU. 
Rektor TU najskôr poďakoval členom AS TU za vynikajúcu prácu počas minulého roka a zdôraznil 
osobitne význam toho, že AS TU pôsobil v uplynulom čase na univerzite ako stabilizujúci prvok. 
Informoval o niektorých záležitostiach univerzity – prerokovávanie rozpočtu na zasadnutí Kolégia 
rektora TU dňa 4. novembra 2011, pozval všetkých členov na inauguráciu rektora, ktorá sa uskutoční 
22. novembra 2011, informoval o schválení návrhu na udelenie pamätnej medaily bývalému rektorovi 
TU, doc. Mišútovi. Uviedol, že 25. októbra 2011 sa uskutoční Slovenská rektorská konferencia, na 
ktorej bude prezentovať pripomienky TU k novele zákona o vysokých školách. Následne prešiel 
k prezentácii svojho návrhu na schválenie prorektorov TU. Oboznámil členov so strategickými cieľmi, 
ktoré v spolupráci s navrhovanými prorektormi zostavili, a to vyzdvihnúť silné stránky TU, posilniť 
zdroje financovania fakúlt a univerzity ako takej atď.  

Jednotlivo predstavil navrhovaných kandidátov na funkciu prorektorov s ich pôsobnosťami 
a ich profesijné životopisy:  
 

� doc. PhDr. Ľubica Ilievová, PhD. – prorektorka TU pre vzdelávanie a starostlivosť 
o študentov  

s pôsobnosťou pre vzdelávanie a kvalitu vzdelávania, starostlivosť o študentov, 
študijné podmienky osôb so špeciálnymi potrebami, ďalšie vzdelávanie a uplatnenie 
absolventov 

 
� prof. RNDr. Ladislav Csontos SJ, PhD. – prorektor TU pre vedu, výskum a umeleckú 
činnosť  

s pôsobnosťou pre vedu, výskum a umeleckú činnosť a kvalitu vedeckej, výskumnej 
a umeleckej činnosti, knižnicu, edičnú a vydavateľskú činnosť a informácie 

 
 
� doc. PhDr. Ing. Blanka Kudláčová, PhD., mim. prof. – prorektorka TU pre rozvoj 

s pôsobnosťou pre  rozvoj, financovanie, projektovú činnosť, informačné systémy, 
pracovné a sociálne veci 

 
� prof . PhDr. Milan Katuninec, PhD. – prorektor TU pre vonkajšie vzťahy a spoluprácu 

s pôsobnosťou pre vonkajšie vzťahy a spoluprácu, zahraničné vzťahy a spoluprácu 
a vzťahy s absolventmi 

 



Predsedníčka AS TU následne otvorila diskusia, nik však nemal žiadne otázky ani návrhy, preto 
diskusiu ukončila. Opakovane vyzvala členov AS TU, či chce niekto podať návrh hlasovať 
o kandidátoch tajne, nik však toto právo nevyužil. AS TU vo verejnom hlasovaní prijal nasledujúce 
uznesenia:  
 
Uznesenie AS TU 6R-5/06102011 

AS TU schvaľuje doc. PhDr. Ľubicu Ilievovú, PhD. za prorektorku TU pre vzdelávanie a 
starostlivosť o študentov.   
 
Hlasovanie: 
Prítomní:     25 
za:        25          
proti:           0      
zdržal sa:      0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
 
Uznesenie AS TU 6R-6/06102011 

AS TU schvaľuje prof. RNDr. Ladislava Csontosa SJ, PhD. za prorektora TU pre vedu, výskum 
a umeleckú činnosť.  
 
Hlasovanie: 
Prítomní:     25 
za:        25          
proti:           0      
zdržal sa:      0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
 
Uznesenie AS TU 6R-7/06102011 

AS TU schvaľuje doc. PhDr. Ing. Blanku Kudláčovú, PhD., m. prof. za prorektorku TU pre 
rozvoj.  
 
Hlasovanie: 
Prítomní:     25 
za:        25          
proti:           0      
zdržal sa:      0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
 
Uznesenie AS TU 6R-8/06102011 

AS TU schvaľuje prof. PhDr. Milana Katuninca, PhD. za prorektora TU pre vonkajšie vzťahy 
a spoluprácu. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní:     25 
za:        25          
proti:           0      
zdržal sa:      0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 

Predsedníčka AS TU zablahoželala rektorovi k schváleniu návrhu, za čo rektor všetkým 
poďakoval.  

 
Bod 4 – Študijný poriadok Pedagogickej fakulty TU 
 

Predsedníčka AS TU privítala dekana Pedagogickej fakulty TU, doc. RNDr. Pavla Híca, CSc., a 
prodekanku PedF TU, Ing. Vieru Peterkovú, PhD. Oboznámila členov AS TU, že dňa 27. septembra 
2011 jej bol doručená žiadosť PedF o zaradenie nového Študijného poriadku Pedagogickej fakulty TU, 



ktorého súčasťou je aj Smernica o doktorandskom štúdiu, na najbližšie rokovanie AS TU za účelom 
jeho schválenia podľa § 33 ods. 5 zákona o VŠ. Návrh bol elektronicky rozoslaný všetkým členom AS 
TU na pripomienkovanie, žiadne jej však neboli doručené. Jediné pripomienky vecného a formálneho 
charakteru písomne predložila do začiatku zasadnutia predsedníčka AS TU. Poprosila dekana PedF 
TU, aby ako predkladateľ návrhu vystúpil a prezentoval ho prítomným členom AS TU. Dekan PedF 
TU informoval, že k vypracovaniu Študijného poriadku PedF TU pristúpili po tom, čo narazili na 
určité nevyjasnené otázky v Študijnom poriadku TU počas každodennej práce. Poďakoval 
predsedníčke AS TU za zaslané pripomienky a ako predkladateľ návrhu vyslovil so všetkými súhlas.  
Následne predsedníčka AS TU otvorila diskusiu k tomuto bodu. Mgr. Vrták predložil formálny 
pozmeňujúci návrh k Študijnému poriadku PedF TU: V čl. 11 ods. 1 písm. c) sa slovo „tvorení“ 
nahrádza slovom „tvorí“ a Mgr. Jurík predložil formálny pozmeňujúci návrh k Smernici 
o doktorandskom štúdiu PedF TU: „V čl. 2 bod sa bod 7. označuje ako bod 6.“ Dekan PedF TU obsah 
prednesených pozmeňujúcich návrhov akceptoval. Keď nik z členov AS TU už nemal ďalšie 
pripomienky, diskusia k tomu bodu bola ukončená a senát pristúpil k hlasovaniu.  
 
Uznesenie AS TU 6R-9/06102011 
AS TU schvaľuje vecné pozmeňujúce návrhy k Študijnému poriadku PedF TU. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní:     24 
za:        24          
proti:           0      
zdržal sa:     0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
 
Uznesenie AS TU 6R-10/06102011 
AS TU schvaľuje formálne pozmeňujúce návrhy k Študijnému poriadku PedF TU. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní:     24 
za:        24          
proti:           0      
zdržal sa:      0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
 
Uznesenie AS TU 6R-11/06102011 
AS TU schvaľuje pozmeňujúce formálne pozmeňujúce návrhy k Smernici o doktorandskom štúdiu  
PedF TU . 
 
Hlasovanie: 
Prítomní:     24 
za:        24          
proti:           0      
zdržal sa:      0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
Uznesenie AS TU 6R-12/06102011 
AS TU schvaľuje Študijný poriadok PedF TU a Smernicu o doktorandskom štúdiu PedF TU v znení 
pozmeňujúcich návrhov.  
 
Hlasovanie: 
Prítomní:     24 
za:        24          
proti:           0      
zdržal sa:      0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 



Dekan PedF TU poďakoval AS TU za schválenie vnútorného predpisu. Predsedníčka AS TU 
prisľúbila rýchly postup, pokiaľ ide o splnenie všetkých formálnych podmienok za účelom čo 
najrýchlejšieho uverejnenia vnútorného predpisu na webstránke  PedF TU, keďže až týmto momentom 
nadobudne Študijný poriadok PedF TU účinnosť.  

Záväzné znenie schválených pozmeňujúcich návrhov je súčasťou prílohy k tejto zápisnici. 
 
Bod 5 – Informácia o Študentskej rade vysokých škôl  
 

Predsedníčka AS TU uviedla, že TU by mala byť v ŠRVŠ reprezentovaná jedným zástupcom 
zvoleným študentskou časťou AS TU a piatimi členmi volenými študentskou časťou akademickej 
obce TU. Mgr. Janček ju informoval o skutočnosti, že trom zástupcom TU za študentskú časť 
akademickej obce zaniklo členstvo v ŠRVŠ (Rudolf Bott, Erik Bednár, Dávid Marcel) z dôvodu, že už 
nepokračujú v štúdiu na TU. Podľa § 9 ods. 2 Zásad volieb AS TU pre voľby do ŠRVŠ uvoľnené 
miesta sa obsadzujú náhradníkmi v poradí podľa počtu získaných hlasov. V súčasnosti je jediný 
náhradník, Ondrej Močkor, ktorý prejavil záujem pôsobiť ako člen ŠRVŠ. Po doplnení náhradníka by 
mala TU v ŠRVŠ namiesto šiestich členov len štyroch. Mandát by im mal skončiť v marci 2012 
a nové voľby do ŠRVŠ by sa mali uskutočniť v máji – júni 2012. Predseda VZ ŠRVŠ, Bc. Hardoň, sa 
vyjadril, že TU nemusí  vzhľadom na relatívnu krátkosť zostávajúceho funkčného obdobia uskutočniť 
doplňujúce voľby na dve uvoľnené miesta. Predsedníčka AS TU otvorila k tomuto problému diskusiu. 
Navrhla, aby sa študentská časť AS TU vyjadrila k tomu, či je potrebné v takejto situácii zorganizovať 
doplňujúce voľby. V takom prípade by musel AS TU zvoliť predsedu volebnej komisie, členov 
volebnej komisie a náhradníkov. Členovia AS TU za študentskú časť sa konsenzuálne zhodli na tom, 
že voľby nie je potrebné organizovať. Keďže žiadne návrhy neboli podané, predsedníčka AS TU 
ukončila diskusia a AS TU prešiel k hlasovaniu.  
 
Uznesenie AS TU 6R-13/06102011 
 AS TU ukladá predsedníčke AS TU informovať listom ŠRVŠ o obsadení uvoľneného miesta 
zástupcu študentskej časti akademickej obce TU v ŠRVŠ za TU zvoleným náhradníkom, Ondrejom 
Močkorom.  
 
Hlasovanie: 
Prítomní:     25 
za:        25         
proti:           0      
zdržal sa:      0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
Uznesenie AS TU 6R-14/06102011 
 AS TU ukladá predsedníčke AS TU vyhlásiť podľa § 3 ods. 2 Zásad volieb AS TU pre voľby do 
ŠRVŠ doplňujúce voľby do ŠRVŠ za TU na dve uvoľnené miesta zástupcov študentskej časti 
akademickej obce TU. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní:     24 
za:          0          
proti:           3      
zdržal sa:   21     
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie nebolo schválené.  
 

Na základe výsledku hlasovania predsedníčka AS TU konštatovala, že voľby do ŠRVŠ sa 
organizovať nebudú, a že TU budú v ŠRVŠ reprezentovať štyria zástupcovia TU do konca funkčného 
obdobia ŠRVŠ v marci 2012. 
 
Bod 6 – Odstúpenie predsedníčky AS TU z funkcie 
 

Predsedníčka AS TU zdôvodnila zaradenie tohto bodu do programu. Na 3. riadnom zasadnutí 
AS TU v rámci diskusie k voľbe kandidáta na funkciu rektora sa prof. Held spýtal, či by sa vzdala 
svojej funkcie, ak by bol zvolený rektor z tej istej fakulty. Na otázku vtedy odpovedala, že by po 
vymenovaní kandidáta na funkciu prezidentom SR ponúkla AS TU, aby rozhodol o jej ďalšom 
zotrvaní vo funkcii. Informovala, že zákon o VŠ nerieši túto otázku. Domnieva sa, že je to preto, lebo 



orgánmi univerzity je rektor a senát univerzity. Predseda senátu nemá postavenie orgánu univerzity 
s právomocou rozhodovať, je zodpovedný len za prípravu a organizáciu činnosti senátu a zastupuje 
senát v kontaktoch s inými orgánmi. Názory na túto otázku však môžu byť rôzne. Keďže prof. Šmid 
bol vymenovaný za rektora a ona dala verejný prísľub, navrhuje, aby AS TU hlasoval o uznesení, 
ktoré by malo nasledujúce znenie: „AS TU odporúča predsedníčke AS TU vzdať sa funkcie z dôvodu, 
že rektor TU je z rovnakej súčasti TU.“ Ak by AS TU toto uznesenie schválilo, odstúpi zo svojej 
funkcie. Následne otvorila diskusiu. Ako prvý sa v rámci diskusie vyjadril prof. Danaj, ktorý 
vyzdvihol kvality a správne vedenie AS TU predsedníčkou hlavne v období volieb rektora, kedy bola 
veľmi spochybňovaná celková činnosť senátu, preto jej aj navrhol, aby vo svojej funkcii zotrvala 
a viedla senát aj naďalej. K názoru prof. Danaja sa pridal i dr. Ďurica. Vystúpil prof. Held a podotkol, 
že keďže on bol iniciátorom, bolo by potrebné aby sa k tomu vyjadril. Uviedol, že bol tento „systém“ 
doteraz na TU zaužívaný ako určité nepísané pravidlo. Podľa neho by to tak malo byť, aby nastala 
určitá rovnováha, nemá však na to žiadne argumenty. Vedel by si predstaviť, že by predsedom AS TU 
bol zástupca z FiF TU. Prof. Danaj následne na to navrhol hlasovať, pretože neverí tomu, že by 
predsedníčka nejakým spôsobom zneužívala svoju funkciu vo vzťahu k rektorovi, aj keď sú z rovnakej 
súčasti univerzity. Mgr. Jurík vyjadril spokojnosť s doterajším pôsobením predsedníčky senátu. Doc. 
Karaba poprosil predsedníčku, aby zostala vo svojej funkcii, k čomu sa taktiež pripojil Mgr. Rusnák. 
Predsedníčka AS TU podotkla, že v danom prípade je vhodné vnímať otvorenú diskusiu nie ako 
priestor na podporu pre jej ďalšie zotrvanie vo funkcii, ale ako diskusiu k problému, ktorý nie je 
zákonom upravený, môže mať však etický rozmer. Prof. Held navrhol vôbec nehlasovať o návrhu 
predloženom predsedníčkou AS TU, pretože podľa jeho názoru je irelevantný a je to skôr osobná vec, 
nemá právnu podporu. Navrhol tento bod vypustiť z programu zasadnutia AS TU. V takom prípade by 
sa o ňom nerokovalo a predsedníčka by zostala vo funkcii. Predsedníčka AS TU a predsedníčka 
návrhovej komisie sformulovali návrh uznesenia, ktorý si prof. Held osvojil. Predsedníčka AS TU 
uviedla, že v prípade, ak by návrh prof. Helda nebol schválený, bude sa na základe požiadavky 
vznesenej v otvorenej diskusii hlasovať o ňou predloženom návrhu. Oznámila taktiež, že sa do 
hlasovania o návrhu prof. Helda nezapojí. Následne AS TU pristúpil k hlasovaniu o návrhu prof. 
Helda. 
 
Uznesenie AS TU 6R-4/06102011 

AS TU schvaľuje ukončiť rokovanie k bodu 6. o odstúpení predsedníčky AS TU z funkcie bez 
hlasovania vo veci. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní:     23 
za:        12          
proti:         11       
zdržal sa:     0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené.  
 
Bod 7 - Rôzne 
 
 Predsedníčka AS TU informovala o zasadnutí predsedníctva AS TU dňa 6. októbra 2011, ktoré 
sa zaoberalo prípravou programu 6. riadneho zasadnutia AS TU. 
 Dr. Varga informoval o tom, že ku koncu mesiaca je pripravované zasadnutie Rady vysokých 
škôl, na ktorom sa bude prejednávať novela vysokoškolského zákona, vyzval členov AS TU k tomu, 
aby mu svoje prípadné pripomienky predložili, aby ich mohol na zasadnutí RVŠ predniesť. Do 
diskusie sa prihlásil rektor TU, ktorý informoval o možnosti podávať pripomienky k návrhu novely 
zákona o VŠ, ktoré by prezentoval na najbližšom zasadnutí Slovenskej rektorskej konferencie. 
Predsedníčka AS TU skonštatovala, že návrh novely reaguje vo viacerých aspektoch na udalosti 
týkajúce sa poslednej voľby kandidáta na funkciu rektora na TU a odstraňuje tým do budúcnosti 
pochybnosti vo výklade zákona. Podotkla, že TU tak napomohla tomu, aby sa odstránili viaceré 
pretrvajúce problémy platnej právnej úpravy, ktoré doposiaľ napriek upozorneniam odstránené neboli. 
Túto skutočnosť hodnotila pozitívne. 
 Mgr. Janček informoval o zasadnutí ŠRVŠ, ktoré sa uskutočnilo koncom septembra, na ktorom 
sa taktiež prejednávala novela vysokoškolského zákona ako aj vnútorné záležitosti ŠRVŠ.  
 Prof. Held informoval, že najbližšie zasadnutie Správnej rady je naplánované na 11. októbra 
2011 a informoval o programe tohto zasadnutia. 



 Keďže nik z prítomných členov AS TU nemal ďalšie námety do diskusie, predsedníčka AS TU 
poďakovala prítomným členom AS TU a rektorovi TU za ich účasť na 6. riadnom zasadnutí AS TU a 
rokovanie ukončila.  
 
 

V Trnave, 6. októbra 2011 
 
 
 
 
 
Schválil:                         doc. JUDr. Soňa Košičiarová, PhD., mim. prof., predsedníčka AS TU  
  
                                                                   
  
Overili:                           Mgr. Peter Rusnák, PhD., člen AS TU  
  
  
  
                                        Mgr. Jozef Jurík, člen AS TU   
  
  
 
Spracovala:                      Lívia Macášková, tajomníčka AS TU   
 
 
 
 
Príloha k zápisnici 
 
Schválené pozmeňujúce návrhy k Študijnému poriadku Pedagogickej fakulty TU  
 
vecné pripomienky 

1) v uvádzacej vete za slová „podľa § 27 ods. 1 písm. a)“ vložiť text „a § 33 ods. 3 písm. a)“ 
2) v čl. 3 ods. 4 písm. b) nahradiť slová „aktuálnej smernice“ slovami „platnej smernice“ 
3) čl. 6 ods. 2 vypustiť bez náhrady pre jeho rozpor s § 59 ods. 3 zákona o VŠ a čl. 5 ods. 3 

Štatútu TU v Trnave alebo ho nahradiť priamo textom § 59 ods. 3 zákona o VŠ 
 
formálne pripomienky 

1) v uvádzacej vete nahradiť legislatívnu skratku „zákon“ slovom „Zákon“ a dôsledne ju dodržať 
v celom texte  

2) v čl. 2 označiť prvú vetu ako odsek prvý a ostatné odseky prečíslovať 
3) v čl. 5 ods. 3 – za slová „o správnom konaní“ pripojiť slová „(správny poriadok) v znení 

neskorších predpisov“ 
4) v čl. 6 ods. 6 slovo „odovzdaním“ nahradiť „odovzdaní“ 
5) čl. 9 ods. 1 slová „Vyhlášky č. 614/2002“ nahradiť slovami „vyhlášky MŠ SR č. 614/2002 Z. 

z.“ 
6) v čl. 11 ods. 1 písm. c) sa slovo „tvorení“ nahrádza slovom „tvorí“ 
7) v druhej vete čl. 22 za slová „“Smernica o doktorandskom štúdiu“ doplniť slová „schválená 

v Akademickom senáte Trnavskej univerzity v Trnave dňa 6. októbra 2011“ a za slovom 
„PdF“ vypustiť slová „TU v Trnave“ 

8) v čl. 23 ods. 2 slová „Pedagogickej fakulty Trnavskej univerzity v Trnave“ nahradiť slovom 
„PdF“ 

 
 
Schválené pozmeňujúce návrhy k Smernici o doktorandskom štúdiu Pedagogickej fakulty TU  
 
formálne pripomienky 

1) prvú vetu čl. 1 zmeniť nasledovne: „Táto smernica je súčasťou Študijného poriadku 
Pedagogickej fakulty Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „PdF“).“ 



2) v druhej vete čl. 1 za slová „v znení neskorších predpisov“ vložiť slová „(ďalej len „zákon o 
VŠ“)“ 

3) v čl. 2 bod 4, 5,7  vynechať čiarku za číslom paragrafu a miesto „odst.“ písať „ods.“(takto 
v celom texte smernice) 

4) v čl. 2 bod sa bod 7. označuje ako bod 6. 
5) čl. 1 druhej časti smernice prečíslovať na čl. 4 a ostatné články číslovať priebežne 
6) v čl. 2 bod 4. – použiť legislatívnu skratku „PdF“ 
7) v čl. 3 bod. 4. slová „v intenciách zákona o VŠ a vyhlášky“ nahradiť slovami „v súlade so 

zákonom o VŠ a vyhláškou“ 
8) v čl. 4 bod 1. vypustiť slová „z 13. 6. 2003 (čl. 5)“ 
9) v čl. 10 doplniť bodky na konci viet 
10) za čl. 14 vložiť nový článok s názvom „Zrušovacie ustanovenie“ a s textom „Nadobudnutím 

účinnosti tejto smernice stráca platnosť smernica č. 3/2006 zo dňa 1. marca 2006.“ 
a nasledujúci článok prečíslovať 

11) čl. 15 bod 1 nahradiť nasledujúcim textom: „Táto smernica nadobúda platnosť dňom jej 
schválenia v Akademickom senáte Trnavskej univerzity v Trnave.“ 

12) v čl. 15 bod 2. vypustiť text bez náhrady a nahradiť ho novým znením: „Táto smernica 
nadobúda účinnosť dňom jej uverejnenia na úradnej výveske PdF.“ 

13) za posledný článok vložiť mená rovnakých funkcionárov ako v prípade Študijného poriadku 
PdF – predseda AS PDF, dekan PdF, predseda AS TU 

14) text za podpisom vypustiť bez náhrady a nahradiť textom: “Táto smernica bola schválená 
v Akademickom senáte Trnavskej univerzity v Trnave dňa ....... uznesením č. .............. . Táto 
smernica bola uverejnená na úradnej výveske Pedagogickej fakulty Trnavskej univerzity 
v Trnave dňa ............... .“ 

 


